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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 17. 

 

2024.gada 11.septembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs.   

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Izglītības kvalitātes procesu vadītāja 

Ilze Lisovska, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa. 

Baložu vidusskolas direktore Vita Broka. 

   

 

Darba kārtība 

1. Par saistošo noteikumu "Noteikumi par Ķekavas novada simbolikas izmantošanu" 

precizēšanu; 

2. Par sadarbības līguma par KiVa programmas pāridarījumu izplatības mazināšanai skolu vidē 

ieviešanu un īstenošanu Baldones vidusskolā, Ķekavas vidusskolā, Baložu vidusskolā, 

Daugmales pamatskolā un Baldones sākumskolā noslēgšanu;  

3. Par Baložu vidusskolas attīstības plāna no 01.09.2024. līdz 01.09.2027. gadam saskaņošanu. 

Piebalsotais jautājums  

4. Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana vietējai 

sabiedrībai" pieteikuma iesniegšanu. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio ierakstā. 
 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska, viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumus darba 

kārtības grozīšanai un sniedz skaidrojumu par šiem jautājumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Izņemt no darba kārtības 2. jautājumu par SN "Noteikumi par Ķekavas novada simbolikas 

izmantošanu", jo nav saņemts negatīvs atzinums no VARAM, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Pievienot darba kārtībai jautājumu "Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību 

profilakses pasākumu īstenošana vietējai sabiedrībai" pieteikuma iesniegšanu", 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un Romanovska aicina apstiprināt koriģēto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 11.septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par sadarbības līguma par KiVa programmas pāridarījumu izplatības 

mazināšanai skolu vidē ieviešanu un īstenošanu Baldones vidusskolā, Ķekavas 

vidusskolā, Baložu vidusskolā, Daugmales pamatskolā un Baldones sākumskolā 

noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:04:20) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – viņa paskaidro, ka šajā sarakstā nav Pļavniekkalna 

sākumskola, jo viņi iekļuva šīs programmas pirmajā kārtā un viņiem jau gadu ir spēkā esošs 

līgums, kas noslēgts uz pieciem gadiem. Šī programma jau ir ieviesta un pārbaudīta Somijā un tā 

paredz mazināt jebkādus pāridarījumus skolā. Šis ir trīspusējs līgums, kur valsts ir uzticējusi 

komersantam projekta pilotēšanu. Tālāk viņa stāsta par līgumā iekļautām normām. Līgums par 

šīs programmas īstenošanu neparedz nekādu pašvaldības līdzfinansējumu, bet dalība šai projektā 

ļauj saņemt gan apmācību, gan materiālus pedagogiem. 



 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Ineta Romanovska, Ilze Lisovska, Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Andris Ceļmalnieks. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par sadarbības līguma par KiVa programmas pāridarījumu izplatības mazināšanai skolu 

vidē ieviešanu un īstenošanu Baldones vidusskolā, Ķekavas vidusskolā, Baložu vidusskolā, 

Daugmales pamatskolā un Baldones sākumskolā noslēgšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par Baložu vidusskolas attīstības plāna no 01.09.2024. līdz 01.09.2027. gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:10:52) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – pašvaldībā saņemts Baložu vidusskolas attīstības plāns trim 

gadiem, tas ir izskatīts un secināts, ka plānā iekļauts gan tas, kas ir obligāti iekļaujams, gan arī 

papildus jautājumi, kurus skolas direktore uzskatījusi par vajadzīgu iekļaut plānā. Viņa norāda uz 

tehnisku kļūdu un aicina to labot. 

Baložu vidusskolas direktore Vita Broka papildina ziņojumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Vita Broka. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Baložu vidusskolas attīstības plāna no 01.09.2024. līdz 01.09.2027. gadam 

saskaņošanu” 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 



 

 

3. Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana 

vietējai sabiedrībai" pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:16:00) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – pašvaldība saņēmusi uzaicinājumu no Veselības ministrijas 

piedalīties Eiropas savienības projektā “Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu 

īstenošana vietējai sabiedrībai”, uz šī pamata sagatavots lēmuma projekts par šī projekta 

iesniegšanu. Projektā pieejamais finansējums kopā ir  241 tūkstotis, no kuriem 36 tūkstoši ir Valsts 

finansējums. Lēmums paredz, ka ar projektu saistītos dokumentus paraksta izpilddirektore. 

Jānis Zvaigzne, Linda Zaķe, Dace Cīrule sniedz komentāru par veidu, kā iesaistīties šajā projektā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Jānis Zvaigzne, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, 

Jolanta Jansone, Linda Zaķe, Vera Kļaviņa. 

Cīrule atsauc savu priekšlikumu – “Izteikt lēmumprojekta 2.punktu sekojošā redakcijā ''Pilnvarot 

Ķekavas novada sporta centra vadītāju parakstīt visus ar projekta pieteikuma iesniegšanu un 

īstenošanu saistītos dokumentus, ja tiks pieņemts pozitīvs lēmums par finansējuma piešķiršanu”. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projekta "Veselības veicināšanas un slimību profilakses pasākumu īstenošana vietējai 

sabiedrībai" pieteikuma iesniegšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:05 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


